
Protokół nr 29/VIII/2021

z obrad XXIX sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia  30 kwietnia 2021 roku.

Rozpoczęcie obrad  – godz. 13:00

Zakończenie obrad – godz. 16:30

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad.

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej

12.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński.

W  sesji  uczestniczyli:  Wójt  Gminy  Błażej  Konkol,  Skarbnik  Gminy  Zofia  Gorzyńska,

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, na podstawie listy obecności, że brakuje radnych:

Justyny Perki, Jana Selke oraz Grzegorza Żukowskiego.

Ustawowy skład Rady Gminy Trąbki Wielkie wynosi 15 radnych. Listy obecności radnych i

sołtysów stanowią załącznik nr 1 do protokołu.

 Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad

- Zatwierdzenie porządku obrad.

-  Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

2. Podjęcie  uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki  Wielkie  na rok 2021 -

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-

2032 - referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenie  szczegółowych  warunków  przyznawania  i

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem

specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób z  zaburzeniami  psychicznymi  oraz

warunków częściowego lub  całkowitego zwolnienia  z  opłat  trybu ich  pobierania -

referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
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5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienie do opracowania „Strategii Rozwoju Gminy

Trąbki Wielkie na lata 2021 – 2026” - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Gminy Trąbki

Wielkie Województwu Pomorskiemu - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  „Programu  opieki  nad  zwierzętami

bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  na  terenie  Gminy Trąbki  Wielkie  w

2021 roku”  - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy

Mieszkaniowej KZN- sp. zo.o - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

9. Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wsparcie  ze

środków Rządowego  Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia

udziałów w nowotworzonej Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej KZN sp. z o.o -

referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu

zagospodarowania  przestrzennego  dla  części  obrębu geodezyjnego  Trąbki  Wielkie,

gmina Trąbki Wielkie. - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie uchwalenia  Regulaminu  Honorowego  Obywatelstwa

Gminy Trąbki Wielkie- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  ds.  Honorowego  Obywatelstwa

Gminy Trąbki Wielkie- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

13. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

14. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

15. Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej.

  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.

Uwag nie zgłoszono.  

W głosowaniu udział bierze 13 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad z uwzględnionymi

zmianami.

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

 Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował,  że do Biura Rady nie  wpłynęły uwagi  do

protokołu. Zapytał, kto jest za przyjęciem w/w protokołu.
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W głosowaniu udział bierze 12 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z  XXVIII sesji zwyczajnej

Rady  Gminy  Trąbki  Wielkie.  Szczegółowy  przebieg  glosowania  w  załączniku  do

protokołu.

/Do posiedzenia komisji  dołączył Radny Jan Selka. Od tego momentu w głosowaniu udział będzie

brało 13 radnych./ 

Ad 2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2021 -

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy - odczytała zmiany ujęte w uchwale.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał,  czy są pytania do przedstawionych zmian budżetu

Gminy.

Radny Sławomir Mazurek – zapytał o pozycję dotyczącą środków przeznaczonych na uszko-

dzone oświetlenie i o rekompensatę za targowiska.

Skarbnik Gminy – poinformowała, że jeżeli chodzi o pierwsze pytanie, to dotyczy to otrzyma-

nych środków z dofinansowania, a kolejne, to jest rekompensata z tytułu Covid-19 dla miejsc

targowych. 

Radna Justyna Perka – zapytała o długość zaplanowanej budowy odcinka chodnika w Kłoda-

wie i o miejsce w którym ma on być wykonany. 

Wójt Gminy – poinformował, że ma zostać wykonany odcinek od cmentarza w Kłodawie  w

kierunku Małego Złotowa. 

Radna Wioleta Frydrych – zapytała, czy przy okazji budowy chodnika w Kłodawie również

ten wjazd na osiedle będzie wykonany.

Wójt Gminy – podał, że jeżeli będzie on w pasie drogi to będzie zrobiony. 

Przewodniczący Rady Gminy – nawiązał do pozycji dotyczących środków zabezpieczonych

na wymianę azbestu. W minionym roku zabezpieczono środki w wysokości 150 tyś. zł. i za-

kwalifikowało się 25 wniosków na 45 wniosków złożonych. Zwrócił uwagę, że jest zapotrze-

bowanie na ten cel. 

Wójt Gminy – wykonaliśmy projekt budowy kanalizacji na ul. Ogrodowej w Sobowidzu. 

Radny Grzegorz Żukowski – zapytał, czy mieszkańcy ul. Irysowej  mogą oczekiwać przyłą-

czenia do kanalizacji.

Wójt Gminy – podał, że tak.
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Radny Sławomir Mazurek – zapytał, czy Gmina dofinansowuje  do wymiany pieca w nowo-

powstałych budynkach czy tylko do zamieszkałych.

Wójt Gminy – podał, że jeżeli mieszkańcy mieli wybudowany dom i chcieli się wprowadzać

to wówczas jest udzielone takie dofinansowanie. 

Radny Jan Selka – zapytał, co jest ze środkami mieszkańców, którzy wpłacili środki na wyko-

nanie wjazdu na ul. Brzozową. Środki te wpłacili mieszkańcy ul. Jaśminowej w Kleszczewie.

Tyle czasu już minęło i nic  jeszcze w tej sprawie się nie zdziałało.

Wójt Gminy – podał, że ten wjazd będzie realizowany przez ZGKiM w Trąbkach Wielkich. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania do zmian budżetu Gmi-

ny. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XXIX/235/2021 w

w/w sprawie.

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 3 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-

2032 - referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/

Pani  Zofia  Gorzyńska Skarbnik Gminy – odczytała  uzasadnienie stanowiące załącznik do

w/w uchwały.

Przewodni  czący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie  jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIX/236/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 4 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenie szczegółowych warunków przyznawania i

odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  i  specjalistyczne  usługi  opiekuńcze,  z  wyłączeniem

specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi  oraz
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warunków  częściowego  lub  całkowitego  zwolnienia  z  opłat  trybu  ich  pobierania  -

referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Projekt

uchwały dotyczy określenia warunków i zasad przydzielania nieodpłatnego i płatnego świad-

czenia usług opiekuńczych. W załączniku do uchwały  są wskazane kryteria,  kiedy ta odpłat-

ność występuje a kiedy nie. 

Radny Władysław Kanka – uważa, że sprawa jest kontrowersyjna w tym zakresie, dotyczy

osoby, która pobiera opiekę za swoją niepełnosprawność. Uważam, że w projekcie tej uchwa-

ły zostało to dokładnie dopracowane. 

Radny Sławomir Mazurek – zapytał, czy chodzi o kwotę netto czy brutto.

Wójt Gminy – podał, że brutto. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIX/237/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 5  Podjęcie  uchwały  w sprawie przystąpienie  do opracowania  „Strategii  Rozwoju

Gminy Trąbki Wielkie na lata 2021 – 2026” - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol   Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Koszty na

wykonanie tej strategii będą w granicy ok. 20 000,00 zł. Będzie to robił podmiot zewnętrzny,

który podobne strategie robił wcześniej dla innych gmin. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.
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Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr  XXIX/238/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad  6  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  z  budżetu  Gminy

Trąbki Wielkie Województwu Pomorskiemu - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Pomoc bę-

dzie udzielona tym razem Województwu Pomorskiemu, dotyczy wybudowania chodnika w

Mierzeszynie na którego mieszkańcy czekają od wielu lat. Gmina chce potraktować samorząd

województwa tak jak traktuje samorząd powiatowy, czyli dokładamy się po połowie. Kwota

jest duża, będzie to w granicach do 307 tyś. zł. - zależne będzie to od przetargu. 

/obrady sesji opuściła Radna Justyna Perka/ 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIX/239/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad  7  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  „Programu  opieki  nad  zwierzętami

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności na terenie Gminy Trąbki Wielkie w 2021

roku”  - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Zwrócił

uwagę, że uchwała jest cykliczna, powinna być przez Radę Gminy pod do końca marca. Nie-

stety z uwagi na pandemię Covid -19 jest poślizg. Osobiście ma nadzieję że z tego tytułu nie

będzie to duże uchybienie,  że dopiero dzisiaj  ta uchwała będzie podjęta.  Prosi o podjęcie

uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. Dodał, że rada

pytała jak wyglądała ta kwota i jak została ona wykorzystana w ubiegłym roku. Zapytał, czy

Wójt mógłby coś w tym temacie powiedzieć.
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/Skarbnik   Zofia Gorzyńska – opuściła obrady celem przedstawienia radnym powyższej informacji za-

sięgając informacji w dokumentach z ubiegłego roku./

Przewodniczący Rady Gminy – w oczekiwaniu na powrót Pani Skarbnik zapytał radcę praw-

nego o to, czy urząd może domagać się danych, które wymaga od wnioskodawcy w załączni-

kach do przedmiotowej uchwały, czy jest to zgodne z RODO. 

Radca Prawny Marcin Skalski – podał, że urząd ma prawo żądać danych, które wnioskodaw-

ca będzie musiał ujawnić składając wniosek stanowiący załącznik do przedmiotowej uchwały.

/Do obrad sesji dołączyła Pani Skarbnik Gminy/

Wójt Gminy – podał, że kwota zabezpieczona na program opieki nad zwierzętami bezdomny-

mi wynosiła w ubiegłym roku 56 tyś. Dodał, że nie została ona w całości wykorzystana. Było

102 interwencji. Zwrócił uwagę, że kwotę, którą obecnie zabezpieczamy jest wystarczająca. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIX/240/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy

Mieszkaniowej KZN- sp. zo.o - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Zapropo-

nował, że przedstawi na rzutniku radnym prezentację programu dotyczącego utworzenia Spo-

łecznej Inicjatywy Mieszkaniowej KZN Sp. zo.o. i chciałby jeszcze zaprosić na którąś z ko-

misji wspólnej rady gminy Prezesa Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej KZN Sp. zo. aby

szczegółowo przedstawił radnym przedmiotowy program. 

Przew  odniczący Rady Gminy - zaproponował  5 min. przerwy na techniczne przygotowanie

do wyświetlenia przedmiotowej prezentacji.
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Radni rady gminy wyrazili na powyższe zgodę. 

Przewodniczący Rady Gminy – ogłosił 5 minut przerwy. 

Po przerwie - obecnych  14 radnych. 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – przedstawił na rzutniku program KZN dotyczący budowy

mieszkań. Po przedstawieniu powyższej prezentacji wywiązała się dyskusja w trakcie której

radni zadawali pytania na które Wójt Gminy na bieżąco udzielał odpowiedzi m.in. pytano o: 

Radna Wioleta Frydrych – zapytał, czy w tym programie jest już określona wielkość takiego

mieszkania.

Wójt Gminy – odpowiedział, że nie. Powierzchnia mieszkań będzie dostosowywana do wy-

mogu mieszkańców. 

Radny Grzegorz Żukowski   – zapytał na kim będzie spoczywał obowiązek ubezpieczenia ta-

kiego mieszkania.

Wójt Gminy – podał, że na dzień dzisiejszy jest za wcześnie abyśmy mogli powiedzieć po

czyjej stronie będzie leżała odpowiedzialność ubezpieczenia mieszkania. 

Radny Sławomir Ma  zurek – dobór lokatorów - jak to będzie wyglądać.

Wójt Gminy – zgodnie z tym programem nie możemy dzielić ludzi, mogą to być również

mieszkańcy z poza terenu naszej gminy. 

Radny Marian Plotka – zwrócił uwagę, że w pierwsze kolejności należałoby zasięgnąć infor-

macji, kto jest zainteresowany takim mieszkaniem, a potem przystąpić do ich budowy.

Wójt Gminy – przyznał rację.

Radny Marian Płotka – zaproponował, aby na najbliższej komisji, na której ma zostać zapro-

szony prezes KZN byli obecni wszyscy radni, abyśmy wszyscy zostali dokładnie poinformo-

wani o tym programie.

Radna Justyna Perka – zwróciła uwagę, ze tak naprawdę to Państwo będzie finansowało tę

budowę. 

Wójt Gminy – podał, że można tak powiedzieć. Gmina daje swoje tereny.

Radny Marian Płotka – zaproponował, aby podjąć tę uchwałę. Dodając, że uchwała ta  do ni-

czego radę nie zobowiązuje, a nie warto zamykać sobie drogi. 

Przewodniczący Rady Gminy – proponuje, aby spotkać się z gminą, która realizuje tego typu

inwestycję, aby przedstawili jak to od tej strony wygląda, jak to jest realizowane. Kolejno

spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.
8



Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIX/241/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wsparcie ze

środków  Rządowego   Funduszu  Rozwoju  Mieszkalnictwa  na  sfinansowanie  objęcia

udziałów  w  nowotworzonej  Społecznej  Inicjatywy  Mieszkaniowej  KZN  sp.  z  o.o  -

referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt    Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Zwrócił

również uwagę, że w prezentacji przedstawiał, że będziemy przystępować do spółki z innymi

gminami bo nasza Gmina jest zbyt mała, aby samemu do tego przystąpić. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIX/242/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad  10  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu

zagospodarowania  przestrzennego  dla  części  obrębu  geodezyjnego  Trąbki  Wielkie,

gmina Trąbki Wielkie. - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.
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Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIX/243/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Przewodniczący Rady Gminy – ogłosił 8 min przerwy. 

Po przerwie obecnych 14 radnych 

Ad 11 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Honorowego Obywatelstwa

Gminy Trąbki Wielkie- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIX/244/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 12 Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji ds. Honorowego Obywatelstwa

Gminy Trąbki Wielkie- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol   Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. 

Propozycja w uchwale jest taka, aby komisja ta, składała się z 5 członków. Uważa, że ta ilość

jest odpowiednia. Zaznaczył, że jeżeli Rada wyrazicie taką wolę, to może być członkiem ko-

misji  i  może przewodniczyć tej  komisji.  Uważa, że w komisji tej  powinien zasiądź m.in.:

Przewodniczący Rady Gminy, Przewodniczący Komisji ds. Rolnictwa Ochrony Środowiska i

Spraw Społecznych, Przewodnicząca Komisji Kultury Oświaty Sportu i Zdrowia Radna Wio-

leta Frydrych oraz dodatkowo  proponuje Pana Władysława Ornowskiego  z Fundacji „Pan

Władek”.

Kolejno zapytano wskazanych kandydatów czy wyrażają chęć uczestnictwa w komisji.
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Przewodniczący Komisji ROŚiSS Radny Władysław Kanka – wyraził chęć na kandydaturę 

Przewod  nicząca Komisji Kultury Oświaty Sportu i Zdrowia Radna Wioleta Frydrych – wyra-

ziła zgodę

Wójt Gminy – poinformowała, że Pan Władysław Ornowski z Fundacji Pan Władek  również

wyraził zgodę na uczestnictw w składzie tej komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są inne propozycje. Brak propozycji 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIX/245/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad  13 Sprawozdanie  Wójta  Gminy  Trąbki  Wielkie  o  pracach  między  sesjami Rady

Gminy.      

Wójt Gminy poinformował, że od naszego ostatniego spotkania które odbyło się 23 lutego

2021r.  minęło  trochę  czasu.  Od  tego  dnia  uczestniczył  w  różnych  spotkaniach  i

uroczystościach m.in.:  

 w spotkaniu z przedstawicielem publicznego transportu,

  złożył kwiaty pod tablicą „Żołnierzy wyklętych”,

 w spotkaniach jubileuszu pożycia małżeńskiego oraz urodzin 90+,

 w walnym zebraniu zarządu jednostek straży pożarnej,

 w spotkaniu z przedstawicielami Ministerstwa Rozwoju dot. Regionalnego rozwoju w

unijnej perspektywie,

 w  spotkaniu  z  Komendantem  Ochotniczych  Straży  Pożarnej  w  sprawie

funkcjonowania jednostek straży pożarnej na terenie Gminy,

 w spotkaniu w sprawie budownictwa mieszkaniowego,

 skontaktował się z gminą partnerską Uehelldf – wstępnie planujemy zaległy wyjazd na

przełomie czerwca/lipca 2021r., 

 podpisano umowę z nowa firmą wywożącą odpady komunalne,

 w spotkaniu w sprawie technologii budowy dróg- budowa kanałów technologicznych, 
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 w posiedzeniu zespołu kryzysowego,

 od 15.03. do 24.03 był wyłączony z pracy. Zachorował na covid-19. 

 w spotkaniu w gminie Cedry Wielkie w Błotniku,

 uczestniczył w pracach komisji Rady Gminy,

 podał,  że  będzie  składanie  kwiatów pod pomnikiem w Mierzeszynie  –  serdecznie

wszystkich radnych zaprasza i dodatkowo wszystkich radnych serdecznie zaprasza na

uroczyste  otwarcie  oczyszczalni  ścieków w Sobowidzu,  które odbędzie się  5 maja

2021r. 

Kolejno odczytał podjęte zarządzenia – w sumie 10. 

Na  koniec  swojej  wypowiedzi  Wójt  Gminy  przedstawił  radnym  informację  w  sprawie

pozyskanego dofinansowania dla gminy. 

Gmina złożyła wniosek na pozyskanie dofinansowania  są to środki, które będzie należało

zwracać.

- zgłosił budowę ścieżki rowerowej na terenie całej gminy,

- budowa domy ulgi w cierpieniu,

- budowa basenu przy szkole,

- budowa paneli fotowoltaicznych na wszystkich budynkach użyteczności publicznej. 

Ad 14 Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

Wójt Gminy – przypomniał, że spotkanie 3 maja o godz. 10:00 rozpocznie się Msza Świętą.

Przewod  niczący  Rady  Gminy podziękował  wszystkim  pracownikom  gminy  i  radnym  za

publikację w prasie kondolencji z uwagi na śmierć brata Przewodniczącego Rady Gminy;

Radny Jan Selka – zapytał, czy jest termin przetargu na zakup płyt YOMB na drogi gminne.

Wójt  Gminy –  podał,  że  w  tej  chwili  przetarg  jest  przygotowywany.  Prosi,  aby  radni

zainteresowali się, czy dana droga jest ujęta w przetargu. Części dróg został wstrzymana po

tym piśmie bo nie ma kanałów technologicznego. Dodał, że wykaz zakwestionowanych dróg

ma Pan Seweryn Nagórski pracownik działu inwestycyjnego. 

/Obrady opuścił Radny Grzegorz Żukowski/ 

Radny Michał Studziński – zapytał, czy znany jest termin remontu dróg powiatowych.

Radna Wioleta Frydrych – prosi o uzupełnienie przez ekipę malującą pasy na  ulicach, aby

brzegi ulic zostały wymalowane, przy mgle nic nie widać. 
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Radny Jan Selka – droga powiatowa Kleszczewo – skrzyżowanie Nowy Wiec – starostwo

podobno  cofnęło  wszystkim  samochodom  ciężarowym  pozwolenie  na  jazdę  tę  droga  a

samochody te nadal jeżdżą bo mówią, że im się opłaca jak otrzymują mandat 500 zł. 

Wójt Gminy - zwrócił uwagę, że ma spotkanie ze starostą i przekaże tę informację.

Radna Justyna Perka – nawiązała do znaków drogowych informując, że część znaków jest

niezgodnych z przepisami, nie oznaczają tego, co powinny. 

Wójt Gminy – podał, że ZGKiM sukcesywnie wymienia znaki

Radna Justyna  Perka -   podała,  że jest  ogromna dziura przy nowej hali  przy zjeździe na

oczyszczalni. Prosi o interwencję w tej sprawie.

Rany Sławomir Mazurek – zapytał, czy jest jakiś plan dla lamp oświetleniowych.

Wójt  Gminy –  poinformował,  że  te  lampy lodowe,  które  zostały wymienione,  to  świecą

wystarczająco i są zgodne z wymogiem norm. 

Radny  Sławomir  Mazurek –  zapytał,  czy  jest  możliwość  chociaż  załatwienia  wysięgnik

dłuższego;

Wójt  Gminy  –  prosi,  aby  radni,  czy  sołtysi  zrobili  taki  wykaz  i  przekazali  do  Pani

Bogdanowicz do działu inwestycji będziemy negocjować z Firmą Energetyczną. 

Ad 16 Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej.

Przewodniczący Rady -  zamknął XXIX zwyczajną sesję Rady Gminy, dziękując wszystkim

za czynny udział. 

Sporządziła: Przewodniczący Rady Gminy:

Katarzyna Czyż       Zbigniew Leszczyński

Załączniki:

1. Lista obecności radnych, sołtysów,

2. Porządek sesji,

3. Uchwały podjęte na sesji – nr XXIX/235/2021 – XXIX/245/A2021
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